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Zápis ze schůze OV Vrcova 
 
Datum:  13. 9. 2015, od 19:00 hod.  
 
Přítomni:  Josef Sova, Petr Kolínský, Tomáš Veber,  

Jindřiška Frantesová, Radek Bartík 
 
Na vědomí:  MěÚ Borovany, sekretariát starosty  
 
Program: Projednání plánu 2016 a různé  
 
Zápis ze schůze OV Vrcova: 
 

1. Plán investic 2016 
- Oprava komunikací v rámci údržby.  
- Optimalizovat veřejné osvětlení v rámci obce a návsi podle platných norem.   
- Doplnit osvětlení na hasičské zbrojnici světlem s pohybovým snímačem.  
- Investice do rekonstrukce pohostinství dle plánu studie z roku 2015 –       
  přednostně vytápění a elektroinstalace.  
- Květinová výzdoba pomníku padlých.  
- Údržba zeleně, stojní čistění po zimě, zimní údržba účelových a obecních  
  komunikací a pravidelné čištění sběrné jímky v dolním rybníku.  
- Odborné posouzení a ošetření stromů dendrologem – snaha o maximální     
  prodloužení života jírovce maďala (kaštan před hospodou) 
- Sanace horního rybníka – odbagrování, komplexní čistění břehů, vyspravení       
  hráze, osázení východní strany vrbami.  
- Zřízení stezky pro chodce a cyklisty Borovany-Vrcov mimo silnici.   

 
2. Prověření stavu nedokončených položek z plánu 2015 
- Odvod dešťové vody (paní Klínková) 
- Oprava chodníku před autobusovou zastávkou.  
- Doplnění veřejného osvětlení v části obce Cikánov-Stráž 
- Odklizení počátku černé skládky pod ořechem na levé straně do lesa Chrastí (viz 

dohoda s panem Buštou) 
 
3. OV žádá o informaci o stavu přípravy projektové dokumentace na rekonstrukci 

pohostinství (pan Havel).   
 
4. Přistavení kontejnéru na listí v období říjen-listopad 2015 (zajistí pan Bartík). 

 
5. OV žádá o opravu poškozených hracích prvků na hřišti a o instalaci všeobecně 

platného provozního řádu hřiště (řešeno s panem Buštou).  
 

6. OV žádá o zajištění omytí povrchu popelnic na tříděný odpad.  
 
Zapsal: Jindřiška Frantesová 
Ověřeno: Josef Sova, předseda OV 
Uveřejněno na www.vrcov.cz 


